
Referat Bestyrelsesmøde  Holbæk Bådelaug  
Mandag d. 4. maj 2015 kl. 19.00 
 
Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af dagsorden og gennemgang af seneste referat.  
Godkendt 
 
2) Økonomi v. Torben. 
Status på økonomien. Balance pr. 4/515: kr. 601.592,91 
8 medlemmer er ekskluderet pga. manglende indbetaling af kontingent. Proceduren vedtaget på                       
generalforsamlingen er overholdt! 
 
3) Nyt fra formanden og udvalgene 
Formanden:  
Nyt fra havnerådet.  
Per har været til møde med Kajakklubben d. 20/4, Søspejderne, og Strandjægerne. 
Kajakklubben har fået ny formand Kathe. 
Den nye flydebro hænger lidt pga. landgangen. Det diskuteres hvordan den kan få lidt mere opdrift. 
Den gl. flydebro lægges ud for anker ??? evt solcellelamper på. 
 
 
Nyt fra møde med Holbæk kommune angående havneudviklingen. 
23/4 – Per repræsenterer vores havn 
Det ser ud til at Cablebanen kommer vest for vores havn. Der er flere uafklarede ting. 
 
Folder – vilkår: 
Per har lavet en folder vedr alle vilkår i Bådelauget. Det ligger allerede på hjemmesiden. 
 
Landplads:  
Arbejdslørdag – overslag over opgaver 
Dennis har en liste. 
 
Klubhus: 
Detaljer til oplæg om ombygning – Per laver en liste over foreløbige opgaver i forbindelse med                               
renoveringen af klubhuset. Den præsenteres på arbejdslørdagen. 
Hvem kan være ”byggeleder” på projektet. Sørge for materialer, så det sammenkaldte mandskab                         
ikke mangler materialer osv. 
 
 



Maagen:  
Næste nummer  indlæg og deadline 10. oktober 2015 
Havneudvalg:  
Er der kommet ledige pladser? 1 jolleplads. 
To medlemmer ønsker at bytte plads – de ligger ved siden af hinanden. OK 
1 grejbox skal skifte bruger. Det kniber lidt med at få den tømt. Per tager hånd om problemet. Den                                     
nye bruger venter. 
 
Evt. 
 
 
 
 
 
 


